
PROTOKÓŁ 

z XXXVII w kadencji 2018 - 2023 Sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie z dnia                                                           

28 października 2021 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny od pkt.17    

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:16 



 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG 

p. Magdalena Przyjemska - Sekretarz Gminy 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 12 radnych podczas sesji RM. 

3. Powołanie sekretarza obrad (Pani Małgorzata Stępień). 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radna Małgorzatę Stępień. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad niniejszej sesji. 

 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i zastrzeżeń wobec powyższego Przewodniczący 

RM poddał go pod głosowanie. 

 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 



3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

5. Przyjęcie protokołów z XXXII, XXXIV, XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołów z XXXII, XXXIV, XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 



3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

6. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

    Dyskusji nie odnotowano. 

7. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Dyskusji nie odnotowano. 

8. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił Informację z działalności międzysesyjnej 

Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów za okres od 23.09.2021r. do 27.10.2021 

r.  (Informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Ponadto Burmistrz poinformował : 

- o otrzymanym przez Gminę wyróżnieniu "Lider projektu platforma usług elektronicznych ZUS" 

jako jeden z siedmiu samorządów w Województwie Świętokrzyskim. Wyróżnienie dotyczy 

promowania i współpracy w zakresie usług elektronicznych i przekazywania informacji drogą 

elektroniczną; 

- o wyróżnieniu po raz kolejny Ośrodka Sportu i Rekreacji tytułem Mister Camping 2021 jako 

najlepszy camping w kraju. Podziękował Kierownikowi Ośrodka - Panu Rafałowi Lorenz                                      

za działania, które pozwoliły zdobyć to zaszczytne wyróżnienie. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Powyższą informację przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Informacja                         

w załączeniu do protokołu). 

 

9.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Powyższą Informację przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds.edukacji (Informacja                   

w załączeniu do protokołu). 

 



9.b. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                                           

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów”. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały                      

w załączeniu do protokołu). 

10.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - 

Przewodniczący Komisji. 

10.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                                          

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów”. 

 

Uchwała Nr 253/XXXVII/2021 w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody                       

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów” stanowi załącznik                            

do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Miasta i Gminy Suchedniów”. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 



4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                              

w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

Uchwała Nr 254/XXXVII/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 

2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

12. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w 

załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

12.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

12.d. dyskusja, 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG odniósł się do przedstawionej w projekcie propozycji 

wysokości stawek podatkowych. W całym kraju wystąpił wzrost cen paliw i energii. Gmina jest                    



w grupie zakupowej z innymi samorządami. Zostało przeprowadzone postępowanie przetargowe. 

Cena 1 kWh wzrasta o 46 % w stosunku do tego co płacimy w tym roku. W skali Gminy jeżeli 

weźmiemy pod uwagę wszystkie nasze jednostki (szkoły, przedszkole, ZGK, instytucje kultury, 

Urząd MiG) są to ogromne pieniądze, które będziemy musieli zabezpieczyć. Do tego dochodzi 

wzrost cen gazu, na chwilę obecną nie mamy wiedzy jak wysokie będą to stawki, które będziemy 

musieli płacić. Subwencja oświatowa też będzie mniejsza niż w roku ubiegłym. W pierwszej 

kolejności Gmina winna jest zabezpieczyć wydatki bieżące, wydatki muszą równoważyć się                          

z dochodami (przy obecnych wzrostach cen istnieje obawa, że nie uda się tego zrobić), stąd też 

wskazane w projekcie uchwały propozycje stawek podatku od nieruchomości. 

12.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Uchwała Nr 255/XXXVII/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika PRZECIW 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 



9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

13. Projekt uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów                  

i wynagrodzenia za inkaso. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                              

w załączeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego     

od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

 

Uchwała Nr 256/XXXVII/2021 w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego                                 

i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności 

dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 
fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów i 
wynagrodzenia za inkaso. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

14. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                             

w załączeniu do protokołu). 

14.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

14.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Przewodniczący 

Komisji. 

14.d. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

 



 

14.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Uchwała Nr 257/XXXVII/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika PRZECIW 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 



14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

15. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie Miasta i Gminy 

Suchedniów. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną 

Procedurę wyłonienia i nadania nazwy ronda w wyniku której przygotowany został projekt uchwały 

przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

Największe poparcie radnych podczas posiedzeń komisji uzyskała nazwa "Rondo Świętokrzyskie". 

 

15.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Burmistrza projekt uchwały. 

15.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Burmistrza projekt uchwały.  

15.d. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony przez Burmistrza projekt uchwały.  

15.e. dyskusja, 

Pan Waldemar Krogulec - radny poinformował, że wybór nazwy ronda spośród propozycji 

złożonych przez mieszkańców nie był łatwy. Podziękował mieszkańcom za aktywność przy 

zgłaszaniu propozycji nazwy dla ronda. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM podziękował mieszkańcom za odzew                                   

i zainteresowanie w sprawie zgłaszanych propozycji nazwy ronda podczas konsultacji społecznych. 

15.f. głosowanie nad uchwałą w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie Miasta i 

Gminy Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 258/XXXVII/2021 w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie 

Miasta i Gminy Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie nadania nazwy rondu położonemu na terenie Miasta i Gminy 
Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 83.33 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata nieobecna 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin WSTRZYMAŁ SIĘ 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka PRZECIW 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

16. Informacja nt. oświadczeń majątkowych za rok 2020 (art. 24h ust. 12 ustawy                                             

o samorządzie gminnym). 

16.a. wystąpienie Przewodniczacego Rady Miejskiej, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM przedstawił Informację  dotyczącą oświadczeń 

majątkowych radnych Rady Miejskiej w Suchedniowie za rok 2020 (informacja w załączeniu do 

protokołu).  

16.b. wystąpienie Burmistrza MiG, 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił informację o złożonych do Burmistrza w 2021 

r. oświadczeniach majątkowych (za rok 2020) zgodnie z art. 24h ust. 12 ustawy o samorządzie 

gminnym (informacja w załączeniu do protokołu). 

16.c. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano.  

17. Sprawy różne. 

Pani Anna Salwa - radna pytała na kiedy planowane jest otwarcie ul. Powstańców i o jakie 

elementy zieleni wzbogaci się ta ulica ? 



Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG: 

- poinformował, że na dzisiaj nie chciałby podawać jednoznacznego terminu otwarcia tej ulicy 

dlatego, że wykonawca zgłosił do odbioru tą ulicę. Dokumenty zgromadzone przez wykonawcę 

zostały przekazane do analizy do inspektora nadzoru. Dopiero gdy inspektor nadzoru stwierdzi 

kompletność i poprawność tych dokumentów będzie można dokonać odbioru drogi. W tym 

momencie mamy okres jesienno-zimowy, ale w przyszłym roku planowane jest zazielenienie ul. 

Powstańców; 

- w uzupełnieniu informacji z działalności Burmistrza MiG pomiędzy sesjami poinformował, że 

Gmina otrzymała dofinansowanie na modernizację parku miejskiego w wysokości 5 mln zł. Ta 

dotacja stanowi 90 % kosztów związanych z modernizacją. Mam nadzieję, że w przyszłym roku 

uda się rozpocząć te prace. Dużą pomoc w pozyskaniu środków finansowych dla Gminy udzieliła 

Pani Poseł na sejm RP Agata Wojtyszek za co dziękuję; 

- poinformował, że Związek Gmin Gór Świętokrzyskich, którego jesteśmy członkiem otrzymał 

dofinansowanie w wysokości 20 mln zł na projekt związany ze ścieżkami rowerowymi wokół Gór 

świętokrzyskich i na obszarze gmin tworzących ten związek. Gmina Suchedniów w ramach tych 

środków zaproponowała zmianę organizacji ruchu na starodrożu drogi krajowej nr 7, polegającą na 

wydzieleniu dwóch ścieżek rowerowych (po jednej i drugiej stronie drogi). Naniesione zostanie 

nowe oznakowanie i jeżeli środki finansowe na to pozwolą pewne fragmenty drogi zostaną 

przebudowane. Przetarg na realizację inwestycji będzie ogłaszany przez Związek Gmin Gór 

Świętokrzyskich, a termin jego ogłoszenia będzie zależny od złożenia przez gminy będące 

członkami Związku również swoich proponowanych inwestycji w ramach uzyskanego 

dofinansowania. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna w temacie modernizacji parku miejskiego proponowała ogłoszenie 

jeszcze raz konsultacji społecznych i przygotowanie projektu wizualizacji parku, który byłby 

czytelny dla mieszkańców. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że w chwili obecnej nie mamy już czasu aby 

ogłaszać kolejne konsultacje społeczne ponieważ termin opracowania dokumentacji upływa w 

styczniu 2022 r. W tym momencie jak już będą konkrety projektowe zapoznam radnych z tymi 

propozycjami. Poinformował, że składając wniosek o dofinansowanie do końca nie było wiadomo 

jaka będzie wartość kosztorysowa tych prac. Wyraził nadzieję, że będzie niższa niż 5 mln zł 

ponieważ Gmina musi dołożyć ze swojej strony jeszcze 10 % środków finansowych. Gdy będą 

znane już konkretne koszty i propozycje informacja zostanie przedłożona radnym. 

 

Pan Marcin Pałac - radny : 

- pytał, czy ze środków z dofinansowania na modernizację parku można również wykonać ścieżkę 

dookoła zalewu miejskiego? 

- pytał, czy ścieżka rowerowa na starodrożu drogi nr 7 będzie od ul. Warszawskiej aż do Gozdu? 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG : 

- odnosząc się do terenu wokół zalewu miejskiego poinformował, że tu czeka nas dużo uzgodnień 

m.in z Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie, uzgodnienia te dość długo trwają                       

i nie ma takiej możliwości żebyśmy w wymaganym terminie (6 m-cy) zdążyli z wymaganą 

dokumentacją; 

- odnosząc się do starodroża poinformował, że w momencie kiedy składany był wniosek                               

do programu Polski Ład oszacowane koszty wykonania tych prac to 7 mln 100 tys. zł. 

Dofinansowanie wynosiłoby 95 % wartości inwestycji. Ścieżka rowerowa byłaby na całym odcinku 

przebiegu starodroża na terenie gminy (od granicy do granicy gminy). 

 

Pan Wiesław Biskup - radny kierując pytanie do Burmistrza pytał, czy wie coś na temat terenu 

ZHP znajdującego się przy ul. Berezów? 



Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że krążą plotki, iż teren ten został sprzedany, 

na chwilę obecną nie mamy oficjalnego potwierdzenia czy jest to prawdziwa wiadomość. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny poinformował, że ukazało się w na stronie ZHP ogłoszenie                             

o sprzedaży tego terenu, termin składania ofert jest wyznaczony do 10 listopada br. Radny uważa, 

że Gmina powinna ten teren wykupić, stanąć do przetargu. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że w budżecie Gminy na rok bieżący                                

nie przewidziano wydatków na ten cel. Nie widzę na tą chwilę możliwości, żeby pieniądze znaleźć 

na ten cel i przystąpić w takim terminie do tego przetargu. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny poinformował o artykule, który ukazał się w Echo Dnia odnośnie 

nowego właściciela kopalni na Baranowie. Radny uważa, że powinno się zaprosić tego Pana                          

na spotkanie z radnymi celem przedstawienia przez niego planu działania odnośnie zakupionego 

terenu. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że nie widzi problemu w zaproszeniu tego 

przedsiębiorcy na spotkanie z radnymi, nadmienił jednak, że jeszcze do końca nie wiemy czy ta 

transakcja doszła do skutku ponieważ do Gminy nie trafił akt notarialny potwierdzający zakup. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny pytał, czy wiadomo coś na temat inwestora, który zakupił dom                    

po dr Poziomskim. Doszło tam do pożaru, czy wiadomo jakie będą dalsze działania na tym terenie, 

czy ten przedsiębiorca zgłaszał się o jakąś pomoc do gminy? 

 

Pan Cezary Blach - Burmistrz MiG poinformował, że właściciel tego terenu nie kontaktował się   

z nim, od momentu gdy był obecny na komisjach Rady Miejskiej, nie zwracał sie o żadną pomoc, 

nie mam żadnej informacji co dalej na tym terenie będzie się odbywało. 

18. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXXVII-ej Sesji 

Rady Miejskiej. 

 
       Protokołował                                      Sekretarz obrad                                Przewodniczący 

                                                                                                                             Rady Miejskiej 

 

  Mariusz Ślusarczyk                              Małgorzata Stępień                          Krzysztof Adamiec 
 
 

 
Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

    https://www.suchedniow.pl 
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